
Rapport från styrelsemöte 2021-08-24 

Höstens första styrelsemöte hölls på Ersta direkt efter stämman och strategidagen som 

genomfördes med styrelsen, kansliet och representanter från sektionerna. Det var också årets 

första fysiska styrelsemöte. 

Mötet inleddes med litterärt anförande av Niclas Hval, som läste ur sin översättning av 

Second Place (Andra stället) av Rachel Cusk. Därefter sammanfattade vi strategidagen och 

stämman.  

Strategidagen utgick från en presentation av Christer Nylander, och utifrån den diskuterade vi 

i fyra olika grupper våra viktigaste kulturpolitiska frågor. Diskussionerna var öppna och kom 

att handla om små och stora frågor, såväl konkreta som mer abstrakta. Det var bra och 

givande att varje grupp innehöll personer från styrelsen, kansliet och sektionerna. Rent 

generellt samlade vi många tankar och idéer om vad, och nästa steg är nu arbeta vidare mot 

hur. 

När det gäller stämman kom bland annat förslag på att gestalta t ex verksamhetsberättelsen på 

ett sätt som gör att den verkligen blir en levande berättelse, men också på olika former där 

både debatt/diskussion och rena beslutsärenden får mer tydligt utrymme. I övrigt följde vi upp 

de olika ärendena och hur vi går vidare med dem. 

Vi beslutade om möjlighet till delfinansiering av kritikerpriset efter avstämning med 

sektionerna, kontaktperson för frågor gällande Belarus inom EWC samt utbildning om 

uppdrag, ansvar och arbetsformer för styrelsen. 

24 nya medlemmar valdes in, sex fick avslag. 

Grethe berättade under punkten Opinion och media om vad som har gjorts och görs just nu 

när det gäller Belarus och Gui Minhai, Anisur Rhaman rapporterade också kort från Dawit-

gruppen. 

Mötet avslutades med korta rapporter även från styrelsen och kansliet samt gemensamma 

förhoppningar om att kunna fortsätta med fysiska styrelsemöten även framöver. 


